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FiberNyheter!  Till alla medlemmar 

Vi har fått löfte om stöd! Länsstyrelsen godkände vår stödansökan den 30 april.  

Vi tycker också att vi är tillräcklig många för att starta projektet – vi är just nu 220 medlemmar, 

mer än 230  fastigheter och drygt 250 anslutningar. 

Budgeten har visserligen ökat något och ligger på ca 7,9 miljoner, men vi hoppas och tror att insats 

och en anslutningavgift tillsmmans skall hålla sig under 20.000 kr. 

Vi hoppas kunna starta grävningen i sommar och koppla in fiber våren 2017. 

Vad vi arbetar med just nu : 

● Skicka ut avtal för markupplåtelse. 

● Få klar upphandlingen. Schakt och matrialupphandlingar pågår för fullt, fiberblåsning och 

upphandling av tjänsteleveratör är kvar 

● Starta projektering för grävningsarbetet på allvar, en byggledare är upphandlad 

 

Vi är många men vi kan  fortfarande bli något fler, det slutliga priset är mycket beroende av en hög 

anslutningsgrad. Prata gärna med dina grannar! Fler argument finns på vår hemsida www.sfiber.se. 
(Ett nytt har tillkommit, Telia har redan annonserat att i Herrljunga kommun där fler 

fiberföreningar redan är igång kommer man att lägga ner de flesta telestationerna redan nästa år. 

Samma sak kommer säkert ske i vårt område)  

 

Med vänliga hälsningar från styrelsen för Svältorna Fiber, 

SvenEric, Stefan, Roland, Peter, Gustav, Christer, Annelie, Anders   plus  adjungerade Paul 

 

http://www.sfiber.se/

